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Yttrande angående – Motion av Kristina 
Bergman Alme (L) om ökat stöd efter 
vårdnadsöverflytt  
Yttrandet 
Arbetet med att utveckla och förbättra olika delar som rör familjehemsverksamheten är 
mycket viktigt för att socialtjänsten ska kunna erbjuda rätt insatser till barn och familjer i 
väldigt svåra livssituationer. Ett kvalitetsarbete pågår löpande i socialnämnderna, och 
förändringar behöver ske successivt och långsiktigt för att värna både våra medarbetare, 
och alla som är familjehem eller funderar på att bli det. 

Socialnämnderna kommer inom ramen för budget och genomförandeplaner 2025 att ha 
fortsatt fokus på att utveckla arbetet med familjehem. Det rödgröna styret gör även i 
budgeten en förstärkning av det stadengemensamma arbetet med rekrytering och 
utbildning av familjehem, samt ger i uppdrag att utreda hur insatsen Skolfam kan behållas 
vid vårdnadsöverflytt. Vi är positiva till motionärens intentioner om stöd efter 
vårdnadsöverflytt men behöver samtidigt från styrets sida överväga hur resurserna ska 
räcka till alla delar av socialnämndernas viktiga verksamhet.  
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